
Sallai Mihály polgármester:  
- Február 13-án a Magyar Államkincstártól 27 pontból álló hiánypótlási 

felhívás érkezett az óvodabővítési pályázattal kapcsolatosan. A 
projektmenedzsmenttel és a tervezővel összeállították a szükséges 
válaszokat és március 19-én benyújtották a hiánypótlást.  

- Ugyanezen a napon az önkormányzat dolgozói végeztek az óvoda 
ideiglenes bejáratának elkészítésével, amely az építési munkálatok alatt 
fogja biztosítani a bejutást az Óvoda utca felől.  

- Március 14-én a Zámolyi Csanádi Imre Református Általános Iskola 
diákjai méltó és színvonalas műsorral emlékeztek meg az 1848-49-es 
forradalom és szabadságharc eseményeiről a Csoóri Sándor Művelődési 
Házban.  

- Március 16-án a „Tapintható Történelem Alapítvány” szervezett 
programot a szovjet áttörés 80. évfordulója alkalmából, melynek keretén 
belül Borbála pusztán a búcsi delegációval közös megemlékezést 
tartottak.  

- Március 17-én az önkormányzat dolgozói 9 talicska kutyaürüléket szedtek 
össze a sportpark sövénye alól, mely miatt az aljegyző felszólítást intézett 
az elhelyező felé.  

- Ugyanezen a napon saját pénzén egy szekrénysort vásárolt a 
polgármesteri irodába.  

- Március 18-án az óvodabővítéshez kapcsolódó projektfelügyeleti 
megbeszélés volt a Magyar Államkincstárban, melyen az Albensis 
Területfejlesztési Nonprofit Kft. ügyvezetője képviselte az 
önkormányzatot. 

- Ugyanezen a napon a Zrínyi utcában a viharos szél leszakította az egyik 
közterületi lámpatest napelempaneljét, melyet az önkormányzat dolgozói 
visszaszereltek.  

- Március 19-én katasztrófavédelmi felkészítésen vett részt az aljegyzővel. 
- Március 20-án a Kormányablak Busz segítette a településen a lakosság 

okmányirodai ügyintézését. 
- Március 24-én felülvizsgálatra került a települési veszélyelhárítási terv, 

mely keretein belül 1 fő kötelezettet az öregségi nyugdíjkorhatár elérése 
miatt, 1 fő kötelezettet pedig a közérdekű üzemű foglalkoztatása miatt 
felmentett a polgári védelmi kötelezettsége alól. 2 főt kijelölt polgári 
védelmi kötelezettségre, 2 főt pedig más örsbe helyezett át. 

- Március 25-én Veresegyházán részt vett a Települési Önkormányzatok 
Országos Szövetségének küldöttgyűlésén, melyen egyhangúan elfogadták 
a TÖOSZ önkormányzati rendszer változtatását célzó javaslatokat.  

- Ugyanezen a napon az önkormányzat dolgozóinak 47.990,- Ft értékben 
vásárolt egy Stihl sövénynyírót, mert a meglévő szerszám többszöri 
javítás után munkára alkalmatlanná vált. Az önkormányzat dolgozói a 



művelődési ház, középső iskola és a hivatal épülete környékén 
nagymértékben megnyesték az orgonabokrokat a közlekedésbiztonság 
javítása érdekében. 

- Március 26-án a kivitelező megkezdte az óvodai munkálatokat a tűzjelző 
rendszer kiépítésével és a meglévő épület lámpatesteinek cseréivel.  

- Ugyanezen a napon egyeztetett dr. Kiss Sándor állatorvossal a jövő 
tavasszal esedékes ebösszeírás, minden ingatlant helyszíni ellenőrzéssel 
történő lebonyolításáról.  

- Március 27-én Lovasberény és Pátka települések vezetőjével aláírták a 
versenyképes járás konzorciumi együttműködési megállapodását. A 
pályázati igény benyújtására március 31-én kerül sor.  

- Március 20-án elkészült a művelődési ház burkolása. Március 20-23 között 
kiglettelte a mosdóhelyiségeket. Március 24-25-én az önkormányzat 
dolgozói kifestették a helyiségeket, következő 2 napban pedig a vizes 
szakemberek befejezték a szaniterek felszerelését. A nyílászárók 
beépítése van folyamatban és az előtér glettelése, festése van hátra. A 
megítélt keretösszegből még 233.043,- Ft áll rendelkezésre úgy, hogy már 
a raktár polcait is megvásárolták. A részletes kimutatást a képviselők 
megkapták.  

- Dr. Nagy Erzsébet Andrea jegyző 2025. április 1-jén tette le hivatali esküjét 
és állt munkába. 

- Április 3-án a Vértes-Gerecse Vidékfejlesztési Közösség munkaszervezete 
a Csoóri Sándor Művelődési Házban tart 17:30 órakor tájékoztató fórumot 
a megjelent és a megjelenő pályázatokról.  

- Március hónapban 1 nap szabadságon volt. 
- A néhai csirketelep megvásárlására több jelentkező van. A települési 

főépítésznek a mai napon délután volt a fogadóórája, melyen az egyik 
vásárlójelölt megjelent és vele is tárgyaltak a terveikről. A terveik szerint 
vállalkozások számára adnák bérbe az épületeket, mint pl. bútor- vagy 
ablakgyártó kisüzemeknek, de ezek a tervek egy HÉSZ módosítást is 
igényelnének. Az adott területet közművesíteni is szeretnék. 

 
Tanárki Gábor alpolgármester: Megköszöni Weimper Zoltán képviselőnek az 
elesett búcsi leventék 80. évfordulójára alkalmából tartott megemlékezés 
megszervezését és a tanösvény kijelölését, viszont kritikaként megfogalmazná, 
hogy a későbbiekben, ha az önkormányzat segítséget nyújtana és támogatná a 
programot, akkor azt fogadja el. Korábbi ülésen volt róla szó, hogy a vendégek 
számára főznek egy üstnyi gulyáslevest, vagy valamilyen meleg ételt 
biztosítanak a számukra, hogy megvendégelhessék őket. Abban állapodtak meg, 
beszélnek a későbbiekben róla, hogy pontosítsák a részleteket, de ez elmaradt 
és így a megvendégelés sem valósult meg. 
 



Weimper Zoltán képviselő: A Búcsiak az utolsó pillanatig sem tudták 
megmondani, hogy hányan jönnek, illetve a rendezvény után tovább mentek 
egy másik rendezvényre, így nem fért volna bele az időbe a megvendégelés és 
információ hiányában a tervezés is nehéz volt. Az ágyú is hónapokkal előtte le 
volt fixálva, hogy a megemlékezésen ágyúlövéssel tisztelegnek az elesetteknek, 
de pár órával a megemlékezés előtt betegség miatt azt is lemondták. 
 
Sallai Mihály polgármester: Azt kéri, hogy legközelebb, ha jönnek a Búcsiak, 
akkor mindenképpen vendégeljék meg őket. 
Kéri a képviselő-testület szavazását a polgármester két ülés között végzett 
munkájáról szóló beszámoló elfogadásáról. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, 0 nem szavazattal meghozta a következő 
határozatot: 
 
 

Zámoly Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
67/2025. (IV.2.) határozata 

 
a polgármester két ülés között végzett munkájáról szóló beszámolóról 

 
Zámoly Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a 
polgármester két ülés között végzett munkájáról szóló beszámolóját elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Sallai Mihály polgármester 
 


